尊敬的家长，

本周内容：

1，复习：从谈论天气冷热到“春天”“夏天”“秋天”“冬天”“下雨”“下雪”。从下雨再到“鱼”“水”“河”“海”。

2，学习新字：上shàng中zhōng下xià。理解：1）中文关于位置的说法；2）从字面理解中文是象形字，中文字如画。3）上下还是动词，如上山、下山。这三字的写法也同时教过。

3，练习对话。桌子上面、下面、中间有什么？看图说话：书架上、中、下部分别有什么？树上有什么？树下有什么？树的中间有什么？XX在哪里？（答：树上、树下，等等）

4，课堂作业：要求画出一个物体（建议大树），然后标出上中下三个位置。

今天的卡通：汉字好好玩1、汉字好好玩2、汉字好好玩3， 希望这些卡通，让孩子真心觉得“汉字好好玩”。
 
注意：1) 今天的邮件学校网站已有。2)希望家长督促孩子在家里做适当的书写练习和口语对话。
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谢谢。下周再见。
 
白老师
 


Dear Parents, 
This time we did:
1, Revise: By talking the weather, reviewing characters of Winter, Spring, Summer, Autumn, and raining, snowing. From talking raining, linking to characters of water, river, sea, and fish.   
2, New words: 上shàng (top/up), 中zhōng (in the middle),下xià (down/under). Understand: 1) how to talk positions in Chinese. 2) 上下can also be verbs. 上山：up the hill/climbing up the mountain; 下山：down the hill. Etc.   And how to write the words in right order.
3) Dialogues:  Use the table and pictures; we had lots of talks about Where/What, e.g. the position talks.   
4) Work: Children were required to draw a subject (suggested them to draw a tree). Whatever it is, they need to position the three new words correctly.  
Videos: 汉字好好玩1、汉字好好玩2、汉字好好玩3  I hope these video can let our kids feel that Chinese is FUN. 
Please note: 1) You will find this email on school web. 2) Please help your child to practice Chinese writing which I have started to teach them before half term break.
Thanks. See you next week.
 
Ms Bai
 
 
 

